

Tampereen yliopisto

Reettorit ry

Hallituksen kokous 10/2025

Aika: 16.04.2025 klo 15.00

Paikka: Pääatalo B110, Kokoushuone 1 ja [Zoom](#)



Esityslista

1. Kokouksen avaaminen	2
2. Kokouksen järjestäytyminen	2
3. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus	3
4. Esityslistan hyväksyminen työjärjestykseksi	3
5. Edellisten kokousten pöytäkirjojen tarkastaminen	3
6. Ilmoitusasiat	4
7. Talous	4
7.1 Talkkarille tulostukseen ja laminointiin budjetointi	5
8. Uusien jäsenten hyväksyminen	5
9. Tiimien koostaminen sääntömuutosten ja yhdenvertaisuussuunnitelman suunnitteluun	5
10. Rehti-lehti	6
10.1. Lehden painatukseen budjetointi	6
11. Vuosijuhlat	6
12. Tapahtumat	7
12.1. Budjetoidaan Wappuetkojen tilaa varten	7
12.2. Budjetoidaan Wappuetkojen ruokia varten	7
12.3. Jälkibudjetoidaan Wappubingon palkinnot	8
12.4. Budjetoidaan Wappupiknikin tarjoilut	8
12.5. Keskustellaan Torisitseistä ja niihin osallistumisesta	8
13. Edunvalvonta	9
14. Kulttuuri	9
14.1 Retokoti 3.0	9
15. Ulkosuhteet	10
15.1. Työelämätoiminta	10
16. Tuutorointi	10
17. Viestintä	11
18. KV-asiat	11
19. META	11
20. Kokouksen päättäminen	11

1. Kokouksen avaaminen

Puheenjohtaja avasi kokouksen ajassa 15.02

2. Kokouksen järjestäytyminen

Puheenjohtajaksi valitaan Iida Päärnilä

Sihteeriksi valitaan Ronja Ruohoniemi

Läsnäolijat:

Hallituksen jäsenet:

Iida Päärnilä	puheenjohtaja
Ronja Ruohoniemi	paikalla Zoomissa, sihteeri
Emma Tihinen	paikalla Zoomissa
Elsa Mäkeläinen	paikalla Zoomissa
Heljä Halonen	paikalla Zoomissa kohdat 1-6, paikan päällä kohdat 7-20
Aku Keskipalosaari	
Neme Karjalainen	
Venla Varjonen	
Emma Salli	paikalla Zoomissa
Lilja Paakkanen	paikalle kohdassa 6
Säde Lappalainen	paikalle kohdassa 6

Muut:

Hilda Suutarinen	paikalla Zoomissa
Priita Räihä	paikalla Zoomissa
Ellen Hakakoski	paikalla Zoomissa
Rosa Myllysilta	
Verna Vihervuori	
Ella Pursimo	poistui kohdassa 15.
Sanni Savinainen	
Elisa Erkkilä	

Kira Kyyrönen	paikalla Zoomissa
Elle Nurmi	paikalla Zoomissa
Emilia Jantola	paikalle kohdassa 15.
Sini Taivalmaa	paikalle kohdassa 15.

3. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus

Esitys: Todetaan kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

Päätös: Esityksen mukaan.

4. Esityslistan hyväksyminen työjärjestykseksi

Esitys: Hyväksytään esityslista muutoksitta.

Päätös: Esityksen mukaan.

5. Edellisten kokousten pöytäkirjojen tarkastaminen

Esitys: Hyväksytään edellisten kokousten pöytäkirjat.

Päätös: Ei pöytäkirjoja hyväksyttävänä.

6. Ilmoitusasiat

Esitys: Merkitään ilmoitusasiat tiedoksi.

Keskustelu:

- 2.4. VIMO:n tuutorit ryhmäytyivät.
- 3.4. Järjestettiin Reettorit x Parku x CoMedia työelämävierailut ja sitsit, sitseillä paikalla noin 55 viestijää.
- 4.-5.4. Venla ja Heljä edustivat Titen vujuilla.
- 5.4. Vujutoimarit kokousti budjettitiimin kanssa
- 6.4. Särkän märkä lipunmyynti päättyi, myytiin 28 lippua.
- 7.4. KV-tuutorit ja Elsa lounastivat vaihtareiden kanssa (% vaihtaria paikalla)
- 7.4. Mentorointiohjelman aktorihaku päättyi, 4 hakemusta2
- 8.4. Tuutorit kokoustivat.
- 8.4. Tuutoreiden tsemppipakettitiimi kokousti.
- 9.4. Wappusitsien ilmo ja lisäilmo päättyi, 103 ilmoittautunutta.
- 9.4. Elsa kokousti UDK:n, Vostokin ja Luupin KV-vastaavien kanssa
- 10.4. Venla ja Priita kokoustivat SOSin ja Skillan kanssa Herwantahäppeningistä.
- 11.4. Venla oli Hovin Tuuttiksissa.
- 15.4. Tapsat ja tiimi + hallitus järkkäsi Reettoreiden wappubingon.
- 15.4. Säde ja kumppanit järjestivät VIP-Pesiksen.
- 16.4. Priita haki tuutoritavarat (huivit ja haalarimerkit) Hervannasta kansallisille ja kv-tuutoreille.

Päätös: Merkitään tiedoksi

7. Talous

Tilillä nyt: 18 081,62

Käteiskassassa nyt: 757,40€

Esitys: Keskustellaan talousasioista talousvastaavan johdolla.

Keskustelu: Talousvastaava palaa hommiin pian.

Päätös: Esityksen mukaan.

7.1 Talkkarille tulostukseen ja laminointiin budjetointi

Esitys: Ajateltiin tulostaa lisää tuotteiden hinnastoja ja laminoida niistä muutamat, että pysyisivät pidempään hyvinä. Ehdotan, että budjetoidaan tähän 10€.

Keskustelu: Talousvastaavalle rahaa tulostusta ja laminointia varten, jotta Reettoreiden tuotteiden hinnastot voidaan päivittää. Budjetoidaan 10 €.

Päätös: Budjetoidaan 10 € talousvastaavalle laminointia ja tulostusta varten.

8. Uusien jäsenten hyväksyminen

Esitys: Hyväksytään uudet jäsenet.

Keskustelu: Ei uusia hyväksyttäviä jäseniä.

Päätös: Esityksen mukaan.

9. Tiimien koostaminen sääntömuutosten ja yhdenvertaisuussuunnitelman suunnitteluun

Esitys: Yhdistyksen säännöistä puuttuu kurinpitotoimia, joita myös Trey suosittelee lisättäväksi sääntöihin. Säännöt on myös muuten hyvä käydä läpi ja pohtia onko siellä muuta päivitettävää. Yhdistyksellä olisi myös hyvä olla yhdenvertaisuussuunnitelma ja sellainenkin puuttuu Reettoreiden virallisista dokumenteista. Ehdotetaan tiimien kokoamista sääntömuutoksen ja yhdenvertaisuussuunnitelman suunnitteluun.

Keskustelu: Sääntöihin lisättävä kurinpitotoimia. Reettoreilla ei ole yhdenvertaisuussuunnitelmaa, joka olisi hyvä olla mm. toiminnan pidemmän aikavälin suunnittelua varten. Kootaan tiimit sääntömuutoksen ja yhdenvertaisuussuunnitelman suunnitteluun.

Neme ja Lilja lähtevät selvittämään yhdenvertaisuussuunnitelman sisältöjä. Neme yhdenvertaisuussuunnitelman tiimin mahdollinen vetäjä. Tiimiin myös Sanni. Sääntömuutosta edistämään Iida, Verna ja Emma S.

Päätös: Esityksen mukaan.

10. Rehti-lehti

Esitys: Keskustellaan Rehtiin liittyvistä ajankohtaisista asioita päätoimittajien johdolla.

Keskustelu: Taitto on tosi kovassa vauhdissa.

Päätös: Esityksen mukaan.

10.1. Lehden painatukseen budjetointi

Esitys: Budjetoidaan Rehti-lehden painatuskuluihin tarjouksen perusteella.

Keskustelu: Painotarjous pyydetty 40 sivun lehdelle, tilataan 70 kpl lehtiä. 207,08 € sisältäen toimituskulut. Laskutuslisä 5,90 €. Yhteensä 212,98€. Pyöristetään 220 €.

Päätös: Budjetoidaan 220 € Rehtin painatukseen.

11. Vuosijuhlat

Esitys: Keskustellaan vuosijuhlatoimihenkilöiden johdolla vuosijuhliin liittyvistä asioista.

Keskustelu: Viime viikolla tiimi kävi läpi vuosijuhlien budjettia ja vieraslistaa. Vieraslistasta on jouduttu karsimaan melko paljon. Kutsuvieraat kutsutaan kahdessa erässä. Silliksen tila on varattu. Vujen save the date on julkaistu.

Päätös: Esityksen mukaan.

12. Tapahtumat

Esitys: Keskustellaan tapahtumista tapahtumavastaavien johdolla.

Keskustelu: Wappuetkoille saatu tila, wappusitsejä edistetään. Wappuetkojen sisäänpääsyhinnalla on viime vuonna katettu vain osa tilavuokrasta ja mahdollisista tarjoiluista. Keskustelua sisäänpääsyt hinnoista. Hinnaksi todennäköisesti 5 €.

Päätös: Esityksen mukaan.

12.1. Budjetoidaan Wappuetkojen tilaa varten

Esitys: Wappuetkojen tila Kymppikerho maksaa 595€, joten budjetoidaan sen verran.

Keskustelu: Wappuetkojen tila maksaa 595 €, pyöristetään 600 €.

Päätös: Budjetoidaan Wappuetkojen tilaan 600 €.

12.2. Budjetoidaan Wappuetkojen ruokia varten

Esitys: Wappuetkojen ruokiin menee 80€, budjetoidaan se.

Keskustelu: Tänä vuonna ei välttämättä leivota etkoille, joten 80 €.

Päätös: Budjetoidaan 80 € tarjoiluihin.

12.3. Jälkibudjetoidaan Wappubingon palkinnot

Esitys: Wappubingon palkintojen budjetointi oli unohtunut, mutta palkintojen yhteissumma oli 9,25€ (2 kpl 3€ munkkilahjakorttia + sima) joten jälkibudjetoidaan sen verran.

Keskustelu: Wappubingon palkintoihin budjetoitava 9,25 €.

Päätös: Budjetoidaan 9,25 € Wappubingon palkintoihin.

12.4. Budjetoidaan Wappupiknikin tarjoilut

Esitys: Wappupiknikin tarjoiluihin menee 120€, budjetoidaan se.

Keskustelu: Tarjoiluihin on toivottu alkoholillista skumppaa, joka on viime vuonna tarjottua alkoholitonta kalliimpaa. Tarjoiluihin alkoholillista ja alkoholitonta skumppaa, joihin budjetoitava 120 €.

Päätös: Budjetoidaan 120 € Wappupiknikin tarjoiluihin.

12.5. Keskustellaan Torisitseistä ja niihin osallistumisesta

Esitys: TREY, Tampereen teekkarit ja Opiskelijan Tampere järjestävät kesällä 14.6. Torisitsit. Keskustellaan niihin osallistumisesta ja budjetoidaan lippuihin tarvittaessa.

Keskustelu: Sitsien hinta on 7 € / kpl, hintaan sisältyy sitsien ohjelma, mutta ei ruokia tai juomia. Järjestö voi halutessaan järjestää tarjoilut itse, tai vaihtoehtoisesti osallistujat voivat hoitaa ne itse. Samana päivänä tapahtuva Pride -kulkue huomioitu tapahtumajärjestäjien mukaan, mutta saattaa vaikuttaa myös reettoreiden osallistumiseen. Alumnit voisi mahdollisesti sisällyttää Reettoreiden kiintiöön. Ehdotetaan, että ostetaan 30 lippua torisitseille ja ilmoitetaan TREYlle alustava kiinnostus. Budjetoidaan myöhemmin.

Päätös: Esityksen mukaan.

13. Edunvalvonta

Esitys: Keskustellaan ajankohtaisista edunvalvontaan liittyvistä asioista edunvalvontavastaavan johdolla.

Keskustelu: Lukuvuosipalautekysely auki 18.4. asti. Reettorikahveilla 24.4. klo 10-11 porkkanapiirakkaa tarjolla. Kahveilla käydään palaute läpi.

Päätös: Esityksen mukaan.

14. Kulttuuri

Esitys: Keskustellaan ajankohtaisista kulttuuriasioista kulttuurivastaavan johdolla.

Keskustelu: VIP-pesis oli 15.4., oli kivaa. Wappuspinning huomenna 17.4. Syksyn kulttuuritapahtumista otetaan ehdotuksia vastaan.

Päätös: Esityksen mukaan.

14.1 Retokoti 3.0

Esitys: Keskustellaan siitä, kuinka Retokoti avataan vielä tänä keväänä ja voidaan alustavasti puhua jo syksynkin suunnitelmista!

Keskustelu: Retokoti lähes käyttövalmis, saadaan mahdollisesti hetkeksi auki ennen vappua. Avajaiset UDK:n kanssa ehkä vasta syksyllä, mutta avajaiset reettoreiden kesken pyritään järjestämään jo keväällä. Torstaina 24.4. Reettorikahvien jälkeen avajaiset ja yhteislähtö uuteen Retokotiin. 29.4. Teemunkierros tapahtuman jälkeen viralliset tuparit. Lukko kaappia varten selvitteillä, samoin avaimet.

Päätös: Esityksen mukaan.

15. Ulkosuhteet

Esitys: Keskustellaan ajankohtaisista ulkosuhdeasioista ulkosuhdevastaavien johdolla.

Keskustelu: Mentoreita 4, aktoreita ilmoittautunut 5. Tätä ulkosuhdevastaavat servittelevät. Mentoriohjelman 2024-25 päätöstapaaminen 17.4. Wappusitsien munkit ja munkkiyhteistyö on vaakalaudalla, sillä yhteistyökumppanit eivät vastaa. Sponsoreita etsitään. Mentorointiohjelman 2025-26 aloitustapaaminen suunnitteilla.

Päätös: Esityksen mukaan.

15.1. Työelämätoiminta

Esitys: Keskustellaan ajankohtaisista työelämätoimintaan liittyvistä asioista työelämätoimihenkilön johdolla.

Keskustelu: Työelämävierailut CoMedian ja Parkun kanssa sujuivat hyvin. Syksyn työelämätaphtumat suunnitteilla.

Päätös: Esityksen mukaan.

16. Tuutorointi

Esitys: Keskustellaan tuutoroinnista tuutorivastaavan johdolla.

Keskustelu: Herwintahäppeningiä edistetty ongelmista huolimatta. Jos Herwintahäppeningistä nollatapahtuma, teekkarisaunalla voitaisiin järjestää jokin toinen fuksitapahtuma. Tuutoritavarat haettu. Venla oli tuuttis -tapahtumassa ja verkostoitui muiden järjestöjen tuutoreiden kanssa. Tsemppipaketti julkaistu ja sitä on mainostettu Reettoreiden sosiaalisissa medioissa. VIMO-yhteistyönä pääsykoe päivälle 5.6. pisteet eri puolille kampusta. Hallitusta kaivattaisiin sekä pisteille että ensi syksyn kämppäapproille. Kiinnostusta kämppäapproille löytyy, tema approille päätetty. VIMOn pihapelipäivän saunajatkosta voisi mahdollisesti luopua tai sen voisi siirtää maksuttomaan tilaan.

Päätös: Esityksen mukaan.

17. Viestintä

Esitys: Keskustellaan viestintään liittyvistä ajankohtaisista asioista viestintävastaavan johdolla.

Keskustelu: Uudet stock-kuvat otetaan perjantaina 18.4., tämän kesän Instagram kesätyökamppis on kehitteillä.

Päätös: Esityksen mukaan.

18. KV-asiat

Esitys: Keskustellaan kansainvälisyysvastaavan johdolla ajankohtaisista KV-asioista.

Keskustelu: Kansainvälisyysvastaava ei ole paikalla kokouksessa.

Päätös: Esityksen mukaan.

19. META

Pohdintaa Ydinviestin vappujulkaisuun osallistumisesta.

20. Kokouksen päättäminen

Puheenjohtaja päätti kokouksen ajassa 16.36

Pöytäkirja hyväksytty
1.9.2025
Tampere

Iida Päänilä
Puheenjohtaja

Ronja Ruohoniemi
Sihteeri